5 DAYS 4 NIGHTS HANOI + HALONG BAY (OVERNIGHT ON CRUISE) + HOA LU & TRANG AN GROTTOES (SEAT-IN-COACH)

JOURNEY HIGHLIGHTS:

- Enjoy Authentic Vietnam Cuisine Of Cha Ca Grilled Fish
- Enjoy a 1-night cruise from Hanoi to Tuan Chau Harbour via Hai Phong's new expressway faster journey, more time to relax onboard and explore Halong Bay
- Discover the ancient capital of Hoa Lu and enjoy a scenic boat ride through the stunning limestone grottoes of Trang An.



DAY 1

ARRIVING IN HANOI > CITY TOUR > (OVERNIGHT IN HANOI)

Tour guide will welcome guests at Noi Bai international airport and immediately heading to have lunch with sample Hanoi delights at local eating outlets, like **Pho (Vietnam noodle with beef or chicken broth)/ Banh Mi (Vietnam baguette)**. Later, we will take off from the hotel for **Hanoi city, covering Tran Quoc Pagoda, Ba Dinh Square, Hanoi Old City Gate, Trainline street, Hoan Kiem Lake, St. Joseph's Cathedral, Hanoi Opera House and Hanoi Old Quarter ~ The 36 Ancient Streets;** during the tour, you will enjoy **Egg Coffee (Hanoi style coffee)**.

After the city tour, we will proceed to have dinner at a local restaurant, and enjoy authentic Vietnam cuisine of Cha Ca grilled fish. Transfer the guests to the hotel for check-in, then the tour program, tour guide, and transport services end.

Meals: Lunch & Dinner (Authentic Vietnam Cuisine Of Cha Ca Grilled Fish)



DAY 2

HANOI > HALONG BAY (OVERNIGHT ON CRUISE)

Our driver will meet up with guests at the hotel's lobby around 08.30-8h45AM and transfer the guests from **Hanoi to Tuan Chau Harbour via Hai Phong's new expressway**. The journey is approximately 150 KM and the driving duration will take 2.5 hours.



12:00 Upon boarding the Amanda Cruise, our crew will welcome you with a refreshing drink and cold towel before checking into your cabin. The vessel leaves Tuan Chau Marina, taking you on an exciting journey to discover the beauty of Ha Long Bay. Along the way, you can enjoy the view of some of the most beautiful spots in Ha Long and admire the grandeur of the Bay with thousands of limestone islands while the vessel heads to Luon Cave & Titop Island. Enjoy your lunch at our luxurious restaurant on board while the vessel cruises toward Luon Cave.

14.00 You will be transferred to Titop Island by tender.

Visit Titop Island and hike to the top for stunning views of Ha Long Bay, or have a fun swim in the clear blue water.

16.00 Exploring Sung Sot cave. This is one of the largest and most beautiful caves in Ha Long Bay. The cave has some unique rock formations which can't be found anywhere else. The path to the mouth of Sung Sot Cave is under a canopy of leaves. Walking through steep stone steps, tourists may have the feeling of climbing on mountains and experience the excitement as if they are stepping to the sky.

17.30-18.00 Back on board, you will participate in a Sunset party & cooking class while the vessel cruises toward the shore. You can enjoy relaxing moments while sipping a cup of traditional Vietnamese tea or coffee on the sundeck amid wonderful scenery and a beautiful sunset. You will be instructed to make delicious Fresh Spring rolls by our chef and then enjoy the rolls made on your own.



19.30 Gala Dinner. Enjoy your dinner on the Sundeck (if the weather is favourable)

20.30 After dinner, you will enjoy a peaceful view of the Bay at night on the deck. You can also participate in evening activities such as a herbal foot bath in your room (free of charge), Bamboo dancing, fashion show, traditional customs "Footsteps of Heritage" and some drinks at Sky Bar and a massage (subject to additional charge), while admiring the breathtaking view of the Bay at night and squid fishing.

Meals: Breakfast (hotel), Lunch & Dinner (on the board)





5 DAYS 4 NIGHTS HANOI + HALONG BAY (OVERNIGHT ON CRUISE) + HOA LU & TRANG AN GROTTOES (SEAT-IN-COACH)

DAY 3

LUON CAVE - HALONG - HANOI (OVERNIGHT ON HANOI)

6:15 Wake up early, join the Tai Chi session on sundeck area,

6:30-7:00 Enjoy a light breakfast with coffee, tea, cake and fruit.

07.30 You return to your cabin to prepare for kayaking activities in Luon Cave.

Arriving at Luon Cave area, you will participate in kayaking or rafting here around the thousand-year-old rock formations.

08.30-09.30 Back on board, you can rest in your room, enjoy the herbal foot bath prepared by our crew, sunbathe on the sundeck, take pictures of HaLong Bay or shop for souvenirs on the boat.

09.00 Please put your luggage outside your cabin and leave the room key at the reception desk. Our staff will transfer your luggage to the waiting area. While waiting, you can shop for some products of Amanda cruise.

10.00 Enjoy an early lunch buffet at the restaurant on the 2nd floor and settle the bills if any.

11.00 Arrival at Tuan Chau Marina.

11:30 Get on the luxury van and get back to Hanoi.

Meals: Breakfast & Lunch (on the board)

Dinner is at self-arrangement today. The hotel is located in the tourist's belt area, and there are many choices of restaurants available nearby to the hotel. The guests may enjoy meals in all kinds of restaurants with budgets from USD 5.00 to USD 20.00

DAY 4

HANOI > HOA LU + TRANG AN GROTTOES > HANG MUA CAVE > HANOI (OVERNIGHT IN HANOI)

Today we will travel to Ninh Binh Province the journey is approximately 100 KM away from Hanoi and the driving duration takes 90 minutes.

10:00 After arriving Ninh Binh province, the guide takes you to visit Hoa Lu – the Ancient Royal capital of Viet Nam. We will visit Dinh king temple and Le King Temple, in the 10th century, finding out the heroic histories of this two Kings in the Chinese Wars.

11:00 Visit Mua Cave (Mua mean Dance) with 500 steps up to the Top of Mua Moutain. On the Top, you can overview all the nice sence of Hoa Lu.

12:30 Enjoy the lunch at our restaurant with the great local cuisines.

13:30 Depart to visit Trang An Eco-Tourism attraction, there is beautiful scenery landscape, you will boarding a small boat to visit Trang An, you will see majestic limestone cliffs and mysterious yet inviting caves, as well as countryside sights, like peaceful streams, rice paddies and deserted green fields. Take boat trip to visit cave complex: Sang Cave, Toi Cave, Ba Giot Cave, Nau Ruou in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh.

17:00 Get on bus and go back to Hotel in Hanoi. Tour program ends.

Meals: Breakfast & Lunch

Dinner is at self-arrangement today

DAY 5 DEPART HANOI

Enjoy free time for self-arranged activities. Assemble as per the agreed schedule for transfer services to the airport, and flight home with "AN AWESOME HOLIDAY EXPERIENCE IN VIETNAM".

Meals: Breakfast



BUY 3 FREE 1

FROM

RM 1,799

5 DAYS 4 NIGHTS HANOI + HALONG BAY (OVERNIGHT ON CRUISE) + HOA LU & TRANG AN GROTTOES (SEAT-IN-COACH)

INCLUSION

TRANSFER:

- Round trip transfer services for airport pick up and return in private vehicle
- Seat in coach sharing with Limousine vehicle for routine Hanoi Halong Hanoi (Maximum 08 passengers on van)
- Seat in coach sharing with Limousine vehicle for routine Hanoi Ninh Binh Hanoi

ACCOMMODATION:

- THREE nights' accommodation in Hanoi as above proposed hotels + daily buffet breakfast.
- One night on board Hera Cruise/ Amanda Cruise or similar class ~ inclusive of cabin fees, entrance fees to local attractions, swimming and kayaking activities, and cruising on the northeast coast of the Gulf of Tonkin covers Lan Ha Bay and Halong Bay and meals arrangement include (01 breakfast + 01 brunch + 01 dinner),

MEALS:

- Meals Highlight (01): Lunch
 - o Pho (Vietnam soup noodle/ Banh Mi (Vietnam Baguette)/ Bun Cha + Hanoi style Egg Coffee
- Meals Highlight (02): Dinner
 - Vietnamese Authentic cuisine with Cha Ca Grilled Fish
- Two bottles of drinking water will be provided daily inside the tour coach.

TOURS:

- Tour commentaries by local tour guides will be conducted in ENGLISH or MANDARIN.
- Admission fees to all attractions, meal arrangements, and transport charges as mentioned in the tour itinerary.

EXCLUSION

- Round-trip airfares from Malaysia to Vietnam.
- Tips for local tour guide and driver @ RM 15.00/GUEST/DAY will be pre-collected
- All kinds of personal and incidental bills such as telephone bills, laundry services, room services, tour activities, and meals not mentioned in the tour programs, etc.
- Single Supplement rate applies for hotels only, excludes private cabin on the King Sapa Express train
- Travel Insurance



5 DAYS 4 NIGHTS HANOI + HALONG BAY (OVERNIGHT ON CRUISE) + HOA LU & TRANG AN GROTTOES (SEAT-IN-COACH)

REMARKS:

- Electric Cart Ride: RM60.00/pax (Maximum 7 paxs/unit) routine for 30 mins around 36 ancient streets.
- Upgrade to Sen Tay Ho buffet restaurant in Hanoi @ RM120.00/guest (included transport services)
- In this promotion tour package, BUY 03 FREE 01, we will provide two rooms based on twin sharing only.
- Hotel extension room rates are inclusive of miscellaneous service charges, government taxes, and breakfast for 02 guests per room per night only.
- Applicable to children aged 2-11 years old only.
 - From 12 years old or 1m4 height will be considered as an adult
 - Sharing a room with 02 adults with an extra bed/from 1m to under 1m4 = 85% of adult fares.
 - Sharing a room with 02 adults without an extra bed//from 1m to under 1m4 = 50% of adult fares.
- Surcharge for Upgrade to Private tour (exclude Halong Bay)
 - o 2 Pax: surcharge RM 1000.00/vehicle for both ways Hanoi Sapa Hanoi (4-seat car)
 - o 3 pax: surcharge RM 1045..00/vehicle for both ways Hanoi Sapa Hanoi (7-seat car)
 - 4 pax 5 pax: surcharge: RM 1100.00/vehicle for both ways Hanoi Sapa (16-seat Ford Transit)
 - From 6 pax: free upgrade to private vehicle
- Surcharge for Peak season/holidays is applicable for the following days:

HOLIDAYS	DATE 2025	SURCHARGE (PER PAX PER DAY)	
Christmas day	24 - 25 Dec	RM 55.00	
New Year's Eve	31 Dec	RM 112.00	
HOLIDAYS	DATE 2026	SURCHARGE (PER PAX PER DAY)	
New Year holiday	OI JAN	RM 112.00	
Lunar New Year holiday	14 – 15 Feb 20 – 21 Feb	RM 55.00	
	16 – 19 Feb	RM 112.00	
Hung King Ceremony	26 Apr	RM 55.00	
Vietnam Reunification Day & International Labor Day	30 Apr - 01 May	RM 55.00	
Vietnam's National Day	02 Sep	RM 55.00	

行程亮点:

- 品尝越南正宗美食——查卡烤鱼 CHA CA GRILLED FISH
- 体验下龙湾一晚豪华游轮,从河内经由海防新高速直达仙舟港,缩短路程,享受更多的休闲与探索时光
- 探访古都华闾,乘船畅游长安壮丽的石灰岩溶洞群



抵达河内 – 市区观光 – 河内过夜

导游将在河内内排国际机场迎接贵宾,随即前往当地餐馆享用午餐,品尝河内特色美食,如:Pho(越南米粉/牛肉或鸡肉汤底)、 Banh Mi(越南法棍)。午餐后,前往酒店集合,开始河内市区观光,行程包括镇国寺、巴亭广场、河内古城门、火车街、还剑湖、 圣若瑟大教堂、河内大剧院以及河内三十六古街。在游览过程中,还将特别安排体验一杯河内特色的蛋咖啡。 游览结束后,前往当地餐厅享用晚餐,品尝越南正宗特色美食——Cha Ca 烤鱼。

晚餐后送往酒店办理入住手续,随后当天行程、导游及交通服务结束。

用餐:午餐 & 晚餐(越南正宗美食 Cha Ca 烤鱼)



第二天 河内 → 下龙湾(游轮过夜)

我们的司机将在上午08:30-08:45左右于酒店大堂迎接贵宾,随后经由海防新高速公路从河内前往下龙湾的Tuan Chau国际游轮 港,全程约150公里,车程约2.5小时。

11:30-12:00 抵达Tuan Chau国际游轮港后,游轮工作人员将在贵宾休息厅热情迎接您,并协助完成登船手续。

12:00 登上Amanda豪华游轮后,船员将为您奉上欢迎饮品和冰毛巾,并协助您办理客舱入住。游轮自Tuan Chau码头启航,带您 开启探索下龙湾美景的奇妙旅程。沿途可欣赏壮丽的下龙湾风光,成千上万石灰岩岛屿映入眼帘,游轮将驶向卢翁洞与Titop岛。在 豪华餐厅内享用午餐的同时,欣赏两岸秀美风光。

14:00 乘小艇前往Titop岛。

您可登顶远眺下龙湾全景,或在碧蓝海水中尽情畅游。

16:00 探访惊讶洞 (Sung Sot Cave)。

这是下龙湾最大最美的溶洞之一,拥有独特而罕见的岩石结构。通往洞口的石阶被绿荫覆盖,游客登上陡峭的石阶,会有如登山般 的体验,仿佛一步步走向天空,倍感兴奋。

17:30-18:00 返回游轮,您将参加【日落派对&越南春卷烹饪课】。

在甲板上品尝越南传统茶或咖啡,欣赏美丽的日落风光。厨师将教授如何制作越南生春卷,并可亲手尝试。

17:30-18:30 欢乐时光(买二送一)。

19:30 晚宴时间。

若天气良好,将在甲板上享用浪漫的星空晚宴。

20:30 晚餐后,可在甲板欣赏宁静的夜色下龙湾。您还可选择参加晚间活动:客房内草药足浴(免费)、竹竿舞表演、越南传统服饰 秀《遗产足迹》,或在空中酒吧小酌、享受按摩(需额外付费),亦可体验夜间海上垂钓鱿鱼的乐趣。

餐食: 早餐(酒店)、午餐(船上)、晚餐(船上)





第三天 卢翁洞 - 下龙湾 - 河内(河内过夜)

06:15 早起,在甲板上参加太极晨练。

06:30-07:00 享用简易早餐,提供咖啡、茶、蛋糕和水果。

07:30 返回舱房准备前往卢翁洞的皮划艇活动。

抵达卢翁洞区域后,您将体验皮划艇或竹筏漂流,近距离欣赏千年奇岩景观。

08:30-09:30 返回游轮,您可在房间内休息,享受船员准备的草药足浴,或到甲板上日光浴、拍摄下龙湾美景,或在船上购买纪念品。

09:00 请将行李放置于舱外,并将房间钥匙交至前台。船员会将行李转送至等候区。在等候期间,您也可选购阿曼达游轮的特色商品。

10:00 在二楼餐厅享用早午自助餐,并结清个人账单(若有)。

11:00 游轮抵达头顿码头。

11:30 乘坐豪华商务车返回河内。

餐食: 早餐&午餐(船上安排)

今日晚餐为自理。酒店位于游客集中区域,附近有多种餐厅可供选择。餐饮消费预算约为 5-20 美元/人。

第四天 河内 + 华闾 + 长安洞 + 航姆洼洞 + 河内 (河内过夜)

今天我们将前往宁平省,距离河内约100公里,车程约需1小时30分钟。

10:00 抵达宁平省后,导游将带您参观华闾古都——越南古代皇都。我们将参观丁皇庙和黎皇庙,了解这两位国王在10世纪抵御中国入侵的英勇历史。

11:00 前往参观舞洞(Mua Cave),需攀登约500级石阶至舞山顶峰,在山顶可俯瞰华闾地区的壮丽全景。

12:30 在当地餐厅享用午餐,品尝宁平特色越南美食。

13:30 前往参观长安生态旅游区(Trang An Eco-Tourism),这里风景秀丽,您将乘坐小船游览长安景区,欣赏雄伟的石灰岩山峦、神秘的溶洞,以及宁静的乡村风 光——溪流、稻田与青翠山野。乘船游览洞穴群:光洞、暗洞、三滴洞、酿酒洞,欣赏"陆上下龙湾"的自然奇观。

17:00 乘车返回河内酒店,行程结束。

用餐安排: 早餐、午餐(自理晚餐)

第五天 离开河内

享受自由活动时间。按照约定时间集合,乘车前往机场,搭乘航班返回温馨的家,结束此次"越南精彩假期之旅"。

餐食: 早餐



5天4晚 河内 + 下龙湾(游轮1晚)+ 华闾 & 长安洞(散拼团)

价格包含

交通安排:

- 全程私人车辆提供往返机场接送服务。
- 河内 下龙湾 河内段:乘坐共享豪华轿车(Limousine Van),每车最多 8 位乘客。
- 河内 宁平 河内段:乘坐共享豪华轿车(Limousine Van)。

住宿:

- 河内住宿三晚(按照所提议酒店)含每日自助早餐。
- 下龙湾住宿一晚(Hera Cruise / Amanda Cruise 或同级)~ 费用包含船舱住宿、景点门票、游泳与划皮艇活动、以及在北部湾沿岸(蓝河湾与下龙湾)巡航;并包含餐食安排(1 早餐 + 1 早午餐 + 1 晚餐)。

餐食:

- 特色餐 (O1): 午餐 —— 越南河粉 (Pho) / 越式法棍 (Banh Mi) / 烤肉米粉 (Bun Cha) + 河内风味鸡蛋咖啡。
- 特色餐 (O2): 晚餐 —— 越南传统美食「烤鱼 Cha Ca」。
- 旅游车上每日提供两瓶矿泉水。

行程安排:

- 全程由当地专业导游以英文或中文讲解。
- 包含所有行程中列明之景点门票、餐食及交通费用。

价格不包含

- 马来西亚至越南往返机票
- 当地导游与司机小费 RM 15.00/人/天(于吉隆坡预先收取)
- 各类个人消费及杂费,如电话费、洗衣费、客房服务、未列入行程中的自费活动及餐食等
- 旅游保险

5天4晚 河内 + 下龙湾(游轮1晚)+ 华闾 & 长安洞(散拼团)

备注:

- 电动车观光游:每人 RM60.00 (每辆最多 7 人)——约 30 分钟游览河内三十六古街。
- 可升级至河内 Sen Tay Ho 自助餐厅:每位 RM120.00 (含接送服务)。
- 本优惠行程为「买三送一」促销配套,仅提供两间双人房(每房两人同住)。
- 延住房价已包含杂费、政府税及每日两位客人早餐。
- 仅适用于 2-11 岁儿童。
 - 。 满 12 岁或身高 1 米 4 以上按成人计算。
 - 。 与 2 位成人同房并加床/身高 1 米至 1 米 4 以下者,收费为成人价的 85%。
 - 与 2 位成人同房但不加床/身高 1 米至 1 米 4 以下者,收费为成人价的 50%。
- 私人团加价(不含下龙湾):
 - o 2 人同行:河内 ↔ 沙坝往返专车附加费 RM1000.00/车(4 座轿车)。
 - o 3人同行:河内 ↔ 沙坝往返专车附加费 RM1045.00/车 (7座轿车)。
 - o 4-5 人同行:河内 ↔ 沙坝往返专车附加费 RM1100.00/车 (16 座 Ford Transit)。
 - 。 6 人以上: 免费升级为私人专车服务。
- 旺季/节假日附加费适用于以下日期:

假期	日期 (2025)	附加费 (每人每日)		
圣诞节	24 - 25 Dec	RM 55.00		
新年前夕	31 Dec	RM 112.00		
假期	日期 (2026)	附加费 (每人每日)		
元旦假期	OI JAN	RM 112.00		
农历新年假期	14 – 15 Feb 20 – 21 Feb	RM 55.00		
	16 – 19 Feb	RM 112.00		
雄王祭祖日	26 Apr	RM 55.00		
越南统一日 & 国际劳动节	30 Apr - 01 May	RM 55.00		
越南国庆日	02 Sep	RM 55.00		

BUY 3 FREE 1

FROM

RM 1,799

5 DAYS 4 NIGHTS HANOI + HALONG BAY (OVERNIGHT ON CRUISE) + HOA LU & TRANG AN GROTTOES (SEAT-IN-COACH)

Please Choose Your Preferred Hotel in Hanoi

OPTION A: • (4*) LA DOLCE VITA /CHALCEDONY H HTL X 03 NIGHT • HERA CRUISE/ AMANDA CRUISE OR	OTEL/ BONNE NUITE HTL/ECO LUXURY	SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 640/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 210/ROOM		
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX	
RM 1,799 X 02	RM 1,799 X 03	RM 1,799 X 04	RM 1,	799 X 05	RM 1,799 X 06	
OPTION B: • (4*) TRU BY HILTON/ THANG LONG O FLOWER GARDEN HOTEL X 03 NIGHT • HERA CRUISE/ AMANDA CRUISE OR:	•	SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 745/PAX HOTEL EXTE		HOTEL EXTENS	ISION 延长住宿: RM 275/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX	
RM 1,959 X 02	RM 1,959 X 03	RM 1,959 X 04	RM 1,959 X 05		RM 1,959 X 06	
OPTION C: • (4*) THE Q HOTEL/THE Q BOUTIQUE I • HERA CRUISE/ AMANDA CRUISE OR S		SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 805/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 310/ROOM		
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX	
RM 2,039 X 02	RM 2,039 X 03	RM 2,039 X 04	RM 2,039 X 05		RM 2,039 X 06	
OPTION D: • (5*) HERITAGE HAM LONG HOTEL/ (4* • HERA CRUISE/ AMANDA CRUISE OR S		SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 885/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM365/ROOM		
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX	
RM 2,099 X 02	RM 2,099 X 03	RM 2,099 X 04	RM 2,099 X 05		RM 2,099 X 06	